
 

 

Z Á P I S 

ze zasedání zastupitelstva městyse Bohdalov konaného dne 27.9.2011 

v 19.00 hod. v Domě kultury v Bohdalově 

 
 

Přítomni: p. J. Dvořák, p. Bc. A. Juda,  p. Ing. L. Kuba, p. Ing. K. Mužátko, p. J. 

Rosecký,  Ing. M. Šípek, p. Ing. Lisnerová, p. Ing. Prokeš 

 

19 občanů 

 

1) Zahájení zasedání zastupitelstva 

 

Zahájení jednání Zastupitelstva městyse Bohdalov (dále jen „zastupitelstvo“) provedl v 19, 05 

hod. starosta obce Bc. Arnošt Juda, který přivítal přítomné a konstatoval, že konání zasedání 

zastupitelstva bylo řádně svoláno, že jsou přítomni všichni členové zastupitelstva a 

zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné.  

 

 

2) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

 

Zapisovatelem určena: p. Marta Holoubková 

 

Ověřovateli zápisu byli navrženi: - Ing. Luděk Kuba,   

       - Ing. Karel Mužátko 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov určuje ověřovateli zápisu Ing. Luďka    

         Kubu a ing. Karla Mužátka 

 

Výsledek hlasování: Pro: 8   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

  

3) Schválení programu zasedání:   

 

P. starosta seznámil přítomné s jednotlivými body programu. 

 

Návrh programu:    

 

 1.   Zahájení  

         2.   Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu     

    3.   Schválení programu zasedání  

   4.   Kontrola usnesení z posledního zasedání zastupitelstva  

             5.   Zpráva o činnosti zastupitelstva městyse od posledního zasedání 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 6.   Projednání a schválení rozpočtových změn městyse č.3/2011 

 7.   Výsledky dílčího auditu a doporučení auditora ke schvalování     

       rozpočtových změn 

 8. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení práva odpovídajícího věcnému 

břemeni č. 2411012/01 mezi E.ON  Distribuce a.s. a městysem Bohdalov 

týkající se stavby „Chroustov, úprava DS NN“   

9.   Žádost o povolení výjimky z počtu žáků ve třídách ZŠ při slučování skupin 

pro výuku výchov 

10.  Projednání  záměru  č.  2/2011 na výpůjčku kulturního domu v Chroustově 

11. Projednání záměru č. 3/2011 prodej části pozemku p.č. 2160/2 v k.ú. 

Bohdalov 

12. Smlouva o zřízení věcných břemen mezi Telefonica O2 a městysem 

Bohdalov týkající se stavby pod označením SPP 16010-001382; DIZP Z2  

ZDAR, Bohdalov, Freiweldová 

13. Informace o rozhodnutí Nejvyššího správního soudu  

14. Různé, diskuse 

15. Závěr 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje navržený program  

     zasedání:  

 

Výsledek hlasování: Pro: 8   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

4) Kontrola usnesení z posledního zasedání zastupitelstva: 
   

Kontrolou usnesení z veřejného zasedání konaného 28.6.2011 bylo konstatováno, že nebyly 

uloženy žádné úkoly. 

 

5)         Zpráva o činnosti zastupitelstva městyse od posledního zasedání     
 

- uzavření veřejnoprávní smlouvy na výstavbu přečerpávací stanice v lokalitě 

Žlibky II. 

- změna výtlačného řadu v lokalitě Žlibky II. 

- schůzka na téma pozemkových úprav  s Ing. Klusáčkem 

- Diakonie Broumov – sběr šatstva 

- koncert J. Pustiny 7.1.2012 

- divadelní představení  29.10. 2011 

- nabídka firmy Colas na opravu místních komunikací 

- setkání důchodců 26.11.2011 

- návštěva p. Heimrichové u p. starosty 

- návrh vyhlášení přírodní rezervace Baba – V bukách a přírodní památky 

Belfrídský potok 

- obnova schodů u zdravotního střediska 

 

 

 



 

 

 

6)        Projednání a schválení rozpočtových změn městyse č.3/2011 

 

Starosta obce přednesl návrh rozpočtových změn, které bylo nutné provést, aby čerpání 

schváleného rozpočtu bylo v souladu s čerpáním skutečným.  

 

Příjmy byly povýšeny o částku   599 725,- Kč 

Výdaje byly povýšeny rovněž o částku  599 725,- Kč. 

Podrobný rozpis rozpočtových změn je přílohou tohoto zápisu 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje rozpočtové změny č. 3/2011 

 

Výsledek hlasování: Pro: 8   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

7)       Výsledky dílčího auditu a doporučení auditora ke schvalování rozpočtových změn 

 

Starosta obce seznámil přítomné s provedením dílčího přezkoumání hospodaření městyse za 

letošní rok. V této souvislosti uvedl, že z důvodu úspory finančních prostředků bylo upuštěno 

od provedení auditu auditorskou firmou a byl požádán krajský úřad o přezkoumání, který tuto 

činnost provádí zdarma. Dle zápisu nebylo v hospodaření shledáno závad. Kontrolní skupina 

doporučila, aby zastupitelstvo městyse schválilo pro starostu městyse pravomoc rozhodnout o 

rozpočtových změnách do výše 400 000,- Kč.  

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje pro starostu městyse   

          pravomoc rozhodnout o rozpočtových změnách do výše 400 000,- Kč. 

      

Výsledek hlasování: Pro: 8   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

8)    Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení práva odpovídajícího věcnému břemeni č.  

2411012/01 mezi E.ON  Distribuce a.s. a městysem Bohdalov týkající se stavby 

„Chroustov, úprava DS NN“  
 

V Chroustově proběhne rekonstrukce vedení nízkého napětí a toto vedení bude uloženo do 

země. Firma E.ON žádá městys o uzavření věcného břemene k přístupu k obecním 

pozemkům, do kterých bude uloženo elektrické vedení.  
 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje Smlouvu o budoucí smlouvě  

     o zřízení práva odpovídajícího věcnému břemeni č. 2411012/01 mezi  

     E.ON  Distribuce a.s. a městysem Bohdalov týkající se stavby  

     „Chroustov, úprava DS NN“  
      

Výsledek hlasování: Pro: 8   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

9)    Žádost o povolení výjimky z počtu žáků ve třídách ZŠ při slučování skupin pro     

       výuku  výchov 
 

Ředitelství ZŠ v Bohdalově podalo žádost o povolení výjimky z počtu žáků ve třídách 

slučováním skupin pro výuku výchov. 

 



 

 

 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje povolení výjimky z počtu  

     žáků ve třídách ZŠ při slučování skupin pro výuku  výchov 

      

Výsledek hlasování: Pro: 8   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

10)    Projednání  záměru  č.  2/2011 na výpůjčku kulturního domu v Chroustově 

 

Na vyhlášený záměr č.2/2011 se přihlásil SDH Chroustov. Bude sepsána smlouva s danými 

podmínkami výpůjčky. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje výpůjčku kulturního domu  

     Chroustov pro SDH Chroustov 

      

Výsledek hlasování: Pro: 8   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

11)      Projednání záměru č. 3/2011 prodej části pozemku p.č. 2160/2 v k.ú. Bohdalov 

 

P. Ing. Pometlo Jiří požádal o odprodej obecního pozemku cca 7 m2 sousedícího s jeho 

zahradou u rodinného domku. Z tohoto důvodu byl vyhlášen záměr na prodej pozemku. O 

výše uvedený pozemek projevil zájem pouze Ing. Pometlo, který nabízí 200,- Kč/l m2 a 

úhradu geometrického plánu. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje prodej části pozemku p.č.  

2160/2 v k.ú. Bohdalov o výměře cca 7 m2 ing. Jiřímu Pometlovi,      

Bohdalov č. 43 za cenu 200 Kč/m2. 

      

Výsledek hlasování: Pro: 8   Proti: 0  Zdržel se: 0 
 

12)     Smlouva o zřízení věcných břemen mezi Telefonica O2 a městysem Bohdalov  

    týkající se stavby pod označením SPP 16010-001382; DIZP Z2  ZDAR, Bohdalov,  

    Freiweldová 

 

Firma telefonica O2 žádá o zřízení věcného břemene k pozemku p.č. 1108/1 a 2132/4 

z důvodu uložení tel. kabelu v obecním pozemku 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje Smlouvu o zřízení věcných  

břemen mezi Telefonica O2 a městysem Bohdalov týkající se stavby    

pod označením SPP 16010-001382; DIZP Z2  ZDAR, Bohdalov,  

           Freiweldová 

 

Výsledek hlasování: Pro: 8   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

13)      Informace o rozhodnutí Nejvyššího správního soudu  

 

Dne 26.8. 2011 nám byl doručen rozsudek Nejvyššího správního soudu ze dne 17.8. 

2011, kterým byla zamítnuta naše kasační stížnost za porušení rozpočtové kázně při 

odbahnění Dolnomlýnského rybníka.. Proti tomuto rozhodnutí nejsou přípustné žádné 

opravné prostředky.  

Po vydání tohoto rozsudku a nabytí právní moci jsme museli do 15 dnů uhradit 

zbývající částku odvodu vyměřeného v roce 2008, který byl v celkové výši 4 340 016. V roce 

2010 jsme uhradili z tohoto odvodu částku 1 742 176 Kč a v roce 2011 jsme uhradili částku 

2 597 840 Kč, (13.1.2011 - 800 000 Kč, 29.3.2011 - 700 000 Kč, 26.8.2011 - 597 840 Kč, 

6.9.2011 - 500 000 Kč). Po vydání zamítavého rozsudku nám tedy zbývalo uhradit poslední 

částku 500 000,- Kč. Tuto částku jsme uhradili dne 6.9. 2011 a tím byl vyměřený odvod 

z roku 2008 ve výši 4 340 016 Kč zcela splacen.  

Finanční nám úřad nám avizoval již v počátku tohoto roku, že v případě zamítavého 

rozhodnutí Nejvyššího správního soudu a splacení odvodu nám bude ještě doměřeno penále 

k tomuto odvodu.  

Po zamítavém rozsudku a splacení odvodu nám tedy bylo platebním výměrem 

266/2011 doručeno dne 16.9. 2011 rozhodnutí o vyměření penále ve výši 4 340 016 Kč, které  

je splatné ve lhůtě do 30 dnů ode dne doručení platebního výměru. 

Penále činí jedno promile denně ode dne, kdy došlo k porušení rozpočtové kázně tj. od 

1.10. 2005. Vyměřené penále naštěstí může dosáhnout nejvýše 100 % dlužné částky a této 

výše vyměřené penále dosáhlo již v roce 2008 a tak od roku 2008 penále již dále nenarůstalo.  

V současné době jednáme o možnostech řešení této nepříjemné záležitosti, která má 

naprosto zásadní vliv na hospodaření městyse, přípravu investičních akcí a sestavování 

rozpočtu městyse v dalších letech. 

Kromě úsporných opatření, která budou muset být přijata v rámci rozpočtu městyse, 

připravujeme žádost pro Generální finanční ředitelství na prominutí již splaceného odvodu, 

žádost na prominutí vyměřeného penále a také žádost na posečkání s úhradou vyměřeného 

penále.  

 

14)      Diskuse  

-P. Sedmidubský P. se ptá, zda jsou zkolaudovány inženýrské sítě v lokalitě Žlibky II. 

-P. Kratochvílová J. se ptá na kontejner na velkoobjemový odpad – p. starosta odpověděl, že   

 kontejner na tento odpad byl přistaven na jaře a s přistavením dalšího kontejneru se počítá  

 opět v roce 2012, zároveň připomíná, že přistavování kontejnerů je finančně náročné a   

 opětovně upozorňuje na kontejner u hřbitova, který má sloužit pouze k ukládání odpadu ze   

 hřbitova 

-P. Vondrák P. žádá odstranění cedule upozorňující motoristy na radar, který už se v uvedené  

 lokalitě delší dobu nenachází. 

-P. Hanych upozorňuje na to, že cedule značící obec by měla být posunuta až ke mlýnu,  

  protože proluka, která byla mezi posledním domem a mlýnem je už zastavěna. 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

-P. Vaňková M. se ptá, jak bude řešena splašková kanalizace na Žlibkách II. Odpověděl p.  

 starosta – městys Bohdalov v roce 2009 podepsal smlouvu o poskytnutí dotace, ve které se  

 zavázal k dokončení veškerých sítí do 30.6. 2012, přestože splašková kanalizace větev B  

 nebyla  součástí projektu těchto sítí, je logické, aby i tato větev kanalizace byla dodatečně  

 vyprojektována a zhotovena do doby než dojde k vybudování místní komunikace v této  

 lokalitě 

-P. Vondrák P. připomněl, že není posečena strouha od č.p. 132 směr Pavlov. Dále p.     

 Vondrák upozornil na to, že dopravní zrcadlo jak u hlavní silnice, tak u kulturního domu je  

 zcela nevyhovující, protože jsou ve špatném stavu. 

-P. Kratochvílová J. přednesla žádost o poskytnutí finančního příspěvku na zakoupení  

 okrasných rostlin na osázení obecního břehu u jejich RD. 

-P. Klimeš P. se dotázal, zda není možnost pronájmu nějaké obecní budovy pro zkoušky  

 hudební kapely.  

-P. Rychtecký J. se ptá, jak bude řešena kanalizace v okolí jeho RD, kde je průmyslová zóna a   

 staví se tam nové velké objekty a s odváděním vod je tam velký problém. Uvedl, že je třeba,    

 aby obec s vydáním souhlasného stanoviska pro vydání stavebního povolení nových objektů,  

 řešila i problém nevyhovující kanalizace. K tomu p. Krčál J. podotkl, že když se kanalizace  

 budovala, tak měla sloužit jen pro několik rodinných domků a ne pro průmyslové stavby.   

 p. starosta odpověděl, že městys v současné době nepřipravuje úpravy případně zkapacitnění  

 kanalizace v této lokalitě, pokud dojde k velmi intenzivním krátkodobým srážkám, tak ani  

 v dalších částech obce není kanalizační řad schopen pojmout a odvést tyto srážky.    

-P. Krčál J. se dotazuje, zda by nebylo vhodné u nových schodů u zdravotního střediska  

 vybudovat bezbariérový přístup. Vybudování bezbariérového přístupu by vyžadovalo další  

 výraznou investici, a do budoucna se počítá s přesunutím zdravotního střediska do jiných  

 prostor.   

 

Zasedání ZO ukončil 20.35 hod. starosta obce p. Bc. Juda. 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

U S N E S E N Í  
 

ze zasedání zastupitelstva městyse Bohdalov konaného 27.9.2011 v 19 hod. v Domě kultury v 

Bohdalově 
 

 

 

Zastupitelstvo městyse 

 

I. b e r e   n a   v ě d o m í  

 

- Zprávu o činnosti zastupitelstva městyse od posledního zasedání 

 

- Informace o rozhodnutí Nejvyššího správního soudu 

 

II. s c h v a l u j e  

 

-  ověřovateli zápisu Ing. Luďka Kubu a ing. Karla Mužátka 

 

- navržený program zasedání 

 

- rozpočtové změny č. 3/2011 

 

- pravomoc pro starostu městyse schvalovat rozpočtové změny do výše 

400 000,- Kč. 

 

- Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení práva odpovídajícího věcnému břemeni 

č. 2411012/01 mezi E.ON  Distribuce a.s. a městysem Bohdalov týkající se 

stavby „Chroustov, úprava DS NN“  

 

- povolení výjimky z počtu žáků ve třídách ZŠ při slučování skupin pro výuku  

výchov 

 

- výpůjčku kulturního domu Chroustov pro SDH Chroustov 

 

- prodej části pozemku p.č. 2160/2 v k.ú. Bohdalov o výměře cca 7 m2 ing. 

Jiřímu Pometlovi, Bohdalov č. 43 za cenu 200 Kč/m2. 
 

 

- Smlouvu o zřízení věcných břemen mezi Telefonica O2 a městysem Bohdalov 

týkající se stavby    pod označením SPP 16010-001382; DIZP Z2  ZDAR, 

Bohdalov, Freiweldová 

 

 

 

Zapsala: Holoubková M. 

 

 


